
Beste leden van de gemeenteraad, 
 
 
Graag willen wij op deze manier nog een keer de aandacht vragen voor onze zienswijze op 
het bestemmingsplan Zuidoostbeemster-oost.  
 
Eerst de belangrijke passage uit onze zienswijze: 
‘’ Er zou nu sprake zijn van 2 x twee-onder-één-kap woningen met een nokhoogte van 11 meter. 
Kijkend naar de huidige tekening komen de nieuwe woningen extreem dicht tegen onze erfgrens aan. 
De maximale afstand van onze erfgrens tot aan de nieuwbouw is slechts 5 meter waardoor onze 
privacy tot het minimum wordt beperkt”.  
 
In de reactie op de zienswijze wordt gesproken over een maximale nokhoogte van 9,5 mtr. Dit is geen 
verbetering voor onze huizen. U moet weten dat de betreffende percelen smal zijn en dat de te 
bouwen huizen daarom heel dicht tegen onze erfgrens zullen worden gebouwd. Normaal zou er een 
groenstrook, sloot of weg tussen onze percelen moeten zijn, maar daar is al helemaal geen ruimte 
voor in het huidige plan. Nergens is dit bestemmingsplan staan de huizen zo dicht tegen de erfgrens 
van andere huizen. Sterker, wij denken dat er in heel Nederland geen huizen meer gebouwd worden 
zo dicht tegen andermans erfgrens. Onze vraag om lage bungalows om onze privacy te waarborgen 
is daarom zeker gerechtvaardigd. Zeker gezien het feit dat ons uitzicht door de nieuwbouw ook 
verslechterd.  
 
Wij hopen dat de gemeenteraad op haar beslissing durft terug te komen en het bestemmingsplan wil 
aanpassen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Gerty de Klerk, Noorderpad 39 

Michael Meijer, Noorderpad 47 

Carolien de Jong en Bart de Boer, Noorderpad 43 

Tom en Stefanie Strootman, Noorderpad 41 

 
 
 


